
I nedjelja došašća (C)

„Ugledat ćete Sina Čovječjega gdje dolazi u oblaku s velikom moći i slavom.“ (Lk 21, 27)

  

Na prvu nedjelju došašća nudi nam se nova mogućnost , naviješta se „nova godina otkupljenja“,
u kojoj iznova doživljavamo: Bog nas ne samo čeka, nego nam i dolazi u susret. Na početku
došašća vidjet ćemo da, promatramo li se kao ljudi, spoznat ćemo kako se događaju mnogo zla
i kako se čini puno toga strašnoga. Međutim, promatramo li Božje djelovanje, doznat ćemo da je
došlo spasenje ljudi. U svijetu se probija ljubav Božja jer on u svakom trenutku povijesti
izgovara: Tu sam radi vas - „On i grešnike na put privodi. On ponizne u pravdi vodi i uči malene
putu svome.“ (Ps 25, 8-9) Bog koji dolazi već je ovdje! U Isusu iz Nazareta se pojavio, među
nama i kod nas se nastanio. Po Isusu je Božje približavanje čovjeku dalo vidljivi oblik, a to nam
jasno poručuje da Bog ozbiljno računa s tim da se nastani kod nas. Bog je u Isusu konačno
ušao u ljudsku zajednicu i rekao nam da je tu s nama čovjek, da je došao živjeti i trpjeti s nama,
ali nam je došao i podariti spasenje.

  

Kristov dolazak je u tijeku, ali on još nije dovršen. Zašto je tako? Odgovor znamo: „Svojima
dođe, a njegovi ga ne primiše.“ (Iv 1,11) Bogu, koji u Isus stoji na vratima i kuca, sve do sada
nismo otvorili vrata svijeta, a on obilazi no ne provaljuje. Stoga je došašće još uvijek vrijeme
iščekivanja, a time i vrijeme primanja Boga, otvaranja vrata Njemu. Doduše, čovječanstvo živi u
vremenu poslije Kristova rođenja, ali živimo mimo Krista. Kod mnogih ljudi Bog nije poznat, a
kamoli da je nastanjen.

  

Neka ovo došašće bude prilika koju nećemo propustiti da istinski upoznamo i prihvatimo Boga u
svoje živote!

  

vlč. Ivan Valentić, kapelan
02.12.2012.
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